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IZRAKSTS 

 

BIEDRĪBAS „LATVIJAS IN – LINE HOKEJA FEDERĀCIJA” 

biedru sapulces 

PROTOKOLS 

Baloži, Uzvaras prospekts 17-14. 
 

 

2017.gada 2. Martā        Nr. 2/17 
 

Sapulce izziņota 2017.gada 15. Februārī 

Sabiedrības biedru skaits – 9 

Sapulcē klātesošo biedru skaits – 6 

Sapulce ir lemttiesīga, jo tajā pārstāvēti 6 biedri. 

Sapulces vadītājs – S.Durdins 

Sapulces sekretārs – A.Vitte 

 

Sapulces darba kārtība: 
 

1. LSFP finanšu sadalījums, tāmes apspriešana. 

2. LSFP delegāts kopsapulcei. 
 

1. Ziņo S.Durdins. 
 

    Iepriekšējā tikšanās reizē izrunājām sacensību plānus, plānotos izdevumus un Pasaules 

čempionāta dalības finansējumu, kā atceramies – ministrijas dotācija novirzīta tam. Ir 

saņemta informācija par LSFP līdzfinansējumu no valsts budžeta apakšprogrammas 09.09. 

“sporta federācijām un pasākumiem” – 7026,00 EUR. Šodien galvenais izskatīt iepriekš 

sastādītās tāmes, to plānojumu, lai var redzēt kur vēl trūkst finansējums, lai to varētu tam 

novirzīt. Vārds LIHF ģenerālsekretārei, Inetai Jansonei. 

 

       Ziņo I.Jansone. 
 

    Iepriekšējā tikšanās reizē izrunājām sacensību plānus, tur izvērtējām katru sacensību 

nozīmību. Šobrīd apkopojot izdevumu pozīcijas uz ‘’Dalībai un gatavošanās posmam’’: 

1) Pasaules čempionātam ir 15792,00 EUR (No apakšprogrammas 09.17.00- Dotācija 

komandu sporta spēļu izlašu nodrošināšanai);  

2) Ekipējumam paredzēts 2500,00EUR (no LSSA līdzfinansējuma). Tas ir ļoti maz, jo 

kopš 2011.gada kad sagādājām pirmās slidas, un 2012, 2013. gada kad vēl iepirkām slidas- 

tās ir pamatīgi nolietotas, faktiski ir jāatjauno izlasēm pieejamais ekipējums. Slidas ir 

katastrofālā stāvoklī, jo tās ir vairākas sezonas lietotas gan treniņos un čempionāta spēlēs, 

gan viena izlase atgriežas- otra izlase velk kājās un piedalās nākamajā turnīrā… divi gadi, 

un zābaks vairāk nav lietojams. Attiecīgi, iespēju robežās būtu nepieciešams papildus 

finansējums ekipējumam. 

3) Latvijas čempionātam un visiem bērnu, jauniešu treniņiem ir novirzīts aptuveni 2800,00 

EUR telpu apmaksai. Tas tika aprēķināts 2016.gada decembrī, pirms uzzinājām ka ir 

dubultojusies laukuma maksa. Būtu vēlams paredzēt šeit papildus izdevumus. 

4) Eiropas čempionātam varētu novirzīt daļu no LSSA līdzfinansējuma – 4502,00EUR, 

būtu nepieciešams vēl paredzēt dalības maksas turnīros- starptautiskajām federācijām, un 

ja iespējams vēl atbalsts Eiropas čempionātam, jo ja plānojam tur piedalīties ar divām 

izlasēm- tad 2000 EUR uz izlasi tas ir nereāli maz. 

5) Nevienā tāmē nav paredzēts finansējums pašnodarbinātajiem – t.i. tiesnešiem, 

sekretāriem, foto, video- kas būs nepieciešami Latvijas čempionāta, vai svarīgāko spēļu 

laikā. Būtu nepieciešams tam atrast finansējumu. 
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6) Kā jau zināt top grāmata par inline hokeju un latviešiem- Latvijā un pasaulē. Tam 

paredzētie izdevumi saskaņā ar EKK kodu 2122- ar darbību saistīti ārvalstu komandējumi. 

Ja iespējams – nepieciešams papildus atbalsts, jo plānotajos braucienos vēl ir Spānija, 

Īrija, Anglija, iespējams ja Eiropas līgā piedalīsies mūsu sieviešu komanda- būtu 

nepieciešams piedalīties tur? Tāpat tai būs nepieciešama profesionāļa rediģēšana, 

salikšana. Ja ir iespējams- būtu nepieciešams paredzēt kādus izdevumus.  
 

Tiek iesniegtas un izskatītas tāmes saskaņā ar ziņojumu. Sapulcē izvēršas diskusija par sadalījumu. 
 

Telpu nomai papildus nevar atrast finansējumu, tas ir diezgan liels jau izlases treniņiem, tā jāparedz 

no dalības maksām – čempionātā. Iespējams jāpalielina dalības – licenču maksas. Tas varētu 

samazināt interesentu skaitu. Tas nevar samazināt neko, runa iet par 20-25 EUR no cilvēka uz 

sezonu. Arī lai apmaksātu pašnodarbinātos ir jāparedz kādi izdevumi, jo tiešām- tie nav iepriekš 

nekur iekļauti. Pēc ieteikuma- var paredzēt kādu summu ārvalstu komandējuma izdevumiem- 

Eiropas vai Pasaules čempionātam- atkarībā kurā pozīcijā trūks finanses, t.i. ja pēc Eiropas 

čempionāta ir atlikums- viss tiek novirzīts dalībai Pasaules čempionātā. Papildus finansējums 

komandējumiem saistītiem ar grāmatu – nebūs paredzēts, ir jāiekļaujas  09.08.00 “balvas par 

izciliem sasniegumiem sportā’’ budžetā, bet par cik parasti LSFP grib lai kaut kas paliek uz gada 

beigām- var paredzēt tur papildus izdevumus saistībā ar rediģēšanu vai tml.- kas nu būtu 

nepieciešams. Tāpat FIRS dalības maksu un Eiropas dalības čempionātu apmaksa.  
 

Saistībā ar iepriekš minēto- nolēma: 

 

 Sadalīt LSFP finansējumu 7026,00EUR apmērā : 
 

a) FIRS dalības maksas- 611,96EUR 

b) Sportistu ekipējumam papildus – 2461,25 EUR 

c) CERS un EČ dalības maksām – 500,00EUR 

d) Pašnodarbinātajiem par dažādiem pakalpojumiem, foto, video – 800,00EUR 

e) Eiropas/Pasaules čempionāta ārvalstu komandējuma izdevumi – 1500,00EUR 

f)    Biroja preces un izdevumi – 102,79 EUR 

g) Mājas lapas papildināšana, tml, pašnodarbinātie – 200,00EUR 

h) Grāmatas tapšanas daļēji izdevumi – 850,00EUR 
 

2.Dalība LSFP kopsapulcē. 
 

          Ziņo I.Jansone 
 

Pasākums ir 14.03.2017, pienākuši dokumenti, jāaizpilda pieteikuma veidlapa. Būtu jāpiedalās 

kādam no valdes locekļiem. Vai varēs piedalīties LIHF prezidents- Sergejs Durdins?  

Diskusija. 

S.Durdins atsakās, jo šajos datumos viņam ir plānotās hokeja spēles, netiks. Kāpēc nevar piedalīties 

ģenerālsekretāre. I.Jansone atsakās- ir pārāk daudz ko darīt, 17.Martā brauc prom no LV, nav laika. 

A.Vitte- piekrīt. Domā izskatīt iespēju piedalīties. Vai kādam pretenzijas. Pretenziju nav. 

 

 Nolemts- izvirzīt dalībai LSFP kopsapulcē valdes locekli Anduli Vitti. Dokumentus sagatavot un 

nosūtīt uzdots I.Jansonei.  

 
Sapulcē piedalījās – biedrības Cetra sports pārstāvis A.Jansons; biedrības Inline hokeja skola pārstāvis R.Ozoliņš; biedrības IHK Rīgas Vilki 

pārstāvis J. Kalpišs; Inventāra noma Sports pārstāve Ineta Jansone; biedrības HK Ice girls pārstāve A.Zirdziņa, biedrības Skabarga pārstāvis 

M.Rozenieks. 

 

Sapulces sekretārs    (paraksts)  A.Vitte 

IZRAKSTS PAREIZS 

Biedrība LATVIJAS INLINE HOKEJA FEDERĀCIJA 

 
Rīgā, 2017.gada 4. Martā z.v. 


